
   
 

   
 

                                                    

 

Protokoll styrelsemöte 25-05-05 

Tid: kl.18:30  

Plats: Studiefrämjandets lokal på Nygatan 3, Mariestad 

Närvarande: Ordförande Sven Arvidsson, sekreterare Caroline Öhlund, Adam Lindholm, 

 Håkan Roslund och Pierre Wallqvist 

1. Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes 

 

2. Justerare är alltid ordförande och sekreterare 

Sven Arvidsson och Caroline Öhlund 

 

3. Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes 

 

4. Ekonomisk rapport från kassören 

Kassör har inget specifikt att redovisa. Kassör har fortfarande inte fått behörigheter 

till internetbank pga att banken inte har hunnit handlägga firmateckningen ännu. 

Bokföringen sköts genom att ordförande, som har behörigheter, hjälper kassören.  

 

5. Välkomnande av ny ledare, barnverksamheten 

Kajsa Herlin har gått utbildning för skogsknytte och mulle. Hon träffar styrelsen och 

får information om lokalföreningen. Styrelsen godkänner Kajsa som ledare. 

 

6. Verksamhetsrapport från grenarna 

a. Barn 

Samtliga nya ledare har visat upp utdrag från belastningsregistret. 

Skogsknytte- och mulleträffarna i Lillängsskogen är genomförda enl 

verksamhetsberättelsen. Strövarna och lufsarna har fortfarande träffar kvar. 

Barnverksamheten behöver se över tillgången av ledare i förhållande till antal 

barn i strövare och lufsare inför hösten. 

b. Vandring 

Planen är att hålla vandringsträffar hela maj. Det är fortsatt stort intresse  

c. Kajak 

Ledare inom kajak har genomfört en fortutbildning på västkusten, vilket var 

mycket lyckad. Onsdagspaddlingarna har startat och en sista inomhus träff är 

planerad för att träna vältning. 



   
 

   
 

d. Långfärdsskridsko 

En avslutningsträff med ledare från vinterns verksamhet har genomförts. 

Man har gjorde en utvärdering och blickade framåt. Önskemål om att kunna 

utbilda nya kvinnliga ledare har framförts. 

 

7. Till nästa möte – samla in önskemål från grenledare 

 

8. Styrelsen beslutade att höja bidrag för ledarkläder/profilkläder till 1400kr  

 

9. Inkomna mail och frågor (sekr/alla) 

a. E65-bidrag, Sven har varit i kontakt med kommunen, de har ännu inte 

återkopplat. Riksidrottsförbundet har ett liknade bidrag, men 

Friluftsfrämjandet är inte med i förbundet. 

b. Mariestads kommun har skickat information om att de skapat en ny digital 

plattform, så kallade civil samhällsportal. Den riktar sig till samtliga föreningar 

inom kommunen. 

 

10. Övriga frågor 

Inga övriga frågor 

 

11. Nästa möte 2 juni 

 

 

Sven Arvidsson     Caroline Öhlund 

Ordförande      Sekreterare 


